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Refrängens Samfällighetsförening 

 
Förvaltningsberättelse  

2024 
________________________________________________________ 

 
Styrelsen för Refrängens Samfällighetsförening, Sollentuna, avger härmed 
följande förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2024-01-01 – 2024-12-31. 
 
 
Styrelse: 
 
Benght Jerresand,  Ordförande  
Mikael Ahnfeldt,  Kassör  
Ammi Gustafsson,  Ledamot  
Birgitta Ohlander,  Ledamot  
Jeanette Back, Suppleant 
Jessica Andersson Suppleant  
 
Revisorer: 
 

Ingela Ahnfeldt 
Peter Dybäck 
Kerstin Blomquist, suppleant  
 
Valberedning: 
 

Bengt Blomqvist och Thomas Ohlander. 
 
Hollywoodrefrängen samfällighetsförening: 
 

Michael Gustavsson och Ulrika Adén var våra representanter i HollywoodRefrängen styrelse. 
 
 

EKONOMI  

Föreningen har gått med ett underskott på 41 166,41 kr, något mindre än budgeterat.  
 

Detaljerad redovisning över intäkter och kostnader samt den ekonomiska ställningen lämnas i 
separata resultat- och balansräkningar. (finns på hemsidan) 

 

MEDLEMMAR 
Ingen in eller utflyttning under året. 

 

STYRELSEMÖTEN 
Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året. Protokoll har tillhandahållits medlemmarna via 
hemsidan. 
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BESKRIVNING AV VERKSAMHETEN  
 
Året började med att vi kompletterade offerten från KGK om installation av laddboxar i garagen. 2024-
02-05 gjorde vi beställning.  
2024-02-20 genomförde vi ett startmöte med KGK och Gullikssons El, vi gick igenom offerten och 
starttider mm. 
2024-05-13 startar installationen och 2024-05-30 görs slutbesiktning av installationen, som nu kan tas 
i bruk. 
Vi anmälde till Naturvårdsverket för utbetalning av bidraget, vi har fått godkänt men ännu inga pengar 
utbetalda. 
 
Mycket snö under vinter 23–24, och vinterunderhållet blev ca 10 000 kr högre än 2022 - 2023. 
 
Två städdagar, april och oktober, genomfördes med god uppslutning. Vid städdagen i oktober firade 
föreningen 40 år och det bjöds på tårta. 
 
Post Nord kom under sommaren med krav på att vi skulle hittade en lösning för dem att leverera 
posten, de skulle inte fortsätta att köra runt i området. De gav oss 5 månader att hitta en lösning som 
de skulle godkänna. Lösningen blev Fastighetsboxar som monterades i början på december. 
Kostnaden blev 45 256 kr. 
 
Vi fällde träden i kurvan vid Gr15 under hösten, en av anledningarna var att bären drog till sig råttor.  
 
Grupper enl. nedan: 
 

Växter beskäring: Berit Dybäck G38, Harriet Kullberg Ohlsson G15. 

Underhåll: Bengt Blomkvist, G11, Andreas Andersson G16, Tomas Ohlander, G40 

Parkering: Michael Gustavsson G34, Gustaf Jacobsson G28, Fredrik Adén G9 

Skottning sandning: Back, G10. 

Trivselkassa: Ammi Gustafsson G34, Ann-Louise Karlsson. G22 

Cykelförråd: Micke Ahnfeldt. G42 

 
 
Styrelsen tackar för alla fina insatser under 2024 och hoppas på ett bra 2025. 

 

 

 

Sollentuna 2025-02-15 
 

 

 

 

Benght Jerresand/Ordförande Mikael Ahnfeldt/Kassör 

 

 

 

 

 

Ammi Gustafsson/Sekreterare  Birgitta Ohlander/Ledamot  
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